
Referat af bestyrelsesmødet den 1/6-2025 hos Jesper (21) 

Fremmødte: Jesper (21), Allan (31), Kim (9), Chris (13) 
 

• Vi talte om det tilbud, vi havde fået på revneforsegling af asfalt, og vi har spurgt Andreas 

(37) til råds 

• Jesper (21) fortalte, at han havde fået et godt udspil fra kommunen om overdragelse af 

fællesområder, og vi aftalte at forsøge at minimere vores fællesområder for at minimere 

omkostninger til vedligehold og spare ejendomsskatter.  


